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 خدمــت آن آقایی که از قاطعیت فدراســیون و آقای تاج گفته 
بود، بگویم قاطعیت ایشــان فقط برای تیم های شهرستانی است، 
نه برای 4 تیم نور چشــمی لیگ سرخابی ها و تراکتور و سپاهان. 

نمونه اش اردوی خارجی پیش فصل امسال.
 تذکرم خطاب به مدیران باشــگاه اســتقلال است: چه شده که 
شما اخلاق را بی خیال شدید و جواب این بازیکن برزیلی)پادوانی( 
که سلامتش را بخاطر باشگاه شما از دست داده، نمی دهید؟! اگه 

خودتان و یا فرزندتان به جای او بود، چه می کردید ؟

یک مدیرکل به شلاق و انفصال از خدمت 
محکوم شد

اخیرا  حکم دادگاه یکی از این مدیران کل ورزش استان ها از سوی 
دســتگاه قضایی صادر شد و بر این اساس این مدیر به تحمل 99 
ضربه شلاق و 2 سال انفصال از خدمات دولتی محکوم شده است. 

به گزارش تسنیم این مدیر همچنان در پست خود حضور دارد!

زمان اعزام مرادی به آلمان مشخص شد
سهراب مرادی وزنه بردار دسته 9۶ کیلوگرم ایران و قهرمان جهان 
و المپیک قرار اســت برای درمان کتفش یک شنبه هفته آینده به 
آلمان اعزام  شــود. در این ســفر درمانی غلامرضا نوروزی، رئیس 
فدراسیون پزشکی ورزشی، سهراب مرادی را همراهی خواهد کرد. 

۷ مرداد ثبت نام انتخابات والیبال و رزمی
وزارت ورزش و جوانان زمان ثبت نام انتخابات فدراســیون والیبال 
و رزمی را ۷ مردادماه اعلام کرد. این خبر را شــروین اســبقیان 
مدیرکل دفتر امور مشترک فدراسیون ها به سایت وزارت ورزش 
اعلام کرد. فدراســیون والیبال از جمله فدراسیون هایی است که 
تاخیــر در فرآینــد برگزاری انتخابــات آن انتقادهای تندی را به 

دنبال داشته است. 

بنی تمیم سرپرست دبیری فدراسیون 
ناشنوایان شد

طی حکمی از ســوی رئیس فدراسیون ورزش های  
ناشنوایان، یک گوش شکســته به عنوان سرپرست 
دبیری فدراســیون منصوب شد. بر اســاس حکم صادره از سوی 
مهران تیشــه گران رئیس فدراســیون، حمیــد بنی تمیم دبیر و 
سرپرست اسبق فدراسیون کشتی به عنوان سرپرست امور دبیری 
فدراسیون ناشنوایان منصوب شد. این حکم درحالی صادر شد که 
پس از شکســت بنی تمیم در انتخابات ریاست فدراسیون کشتی، 
او صراحتا اعلام کرد دیگر در کشــتی نخواهند ماند و به زودی به 

یکی از پیشنهادهای دیگرش در حوزه ورزش پاسخ خواهد داد.

زاویه نگاه شما

اخبار

باید  فدراســيون کشــتی  و  وزارت 
اختلافات را کنار بگذارند

دبیر: محمد بنا و غلامرضا 
محمدی محکم به کارشان 

ادامه دهند
مراســم معارفه علیرضا دبیــر صبح دیروز 
با حضور شروین اســبقیان مدیرکل دفتر 
امور مشــترک فدراســیون ها و باشگاه های 
وزارت ورزش در محل فدراســیون کشتی 
برگزار شــد. عباس جدیــدی درحالی در 
این مراســم حاضر بود کــه در میان خیل 
عظیم گوش شکســته های شــرکت کننده 
در معارفه دبیر، جــای خالی محمد بنا به 
چشم می خورد. البته گفته شد بنا به دلیل 
بیماری پسرش نتوانسته در مراسم شرکت 
کند. در هر صورت رئیس جدید فدراسیون 
بعد از مراسم معارفه اش با تاکید بر این که 
بعد از ١٥ ســال به کشتی بازگشته، گفت: 
»از جدیدی هم خواستم که امروز)دیروز( 
بیاید. زشت است که این قهرمانان نباشند. 
کســی پشت ســر نفرات قبلی حرف بزند، 
ناراحت می شــوم، خوب یا بد گذشــته و 
از غیبت گذشــته ها خوشحال نمی شوم.« 
دبیر در پاســخ به سوالی در مورد کادرفنی 
تیم های ملــی آزاد و فرنگــی تاکید کرد: 
»محمد بنــا و غلامرضا محمدی محکم به 
کارشــان ادامه دهند چــون بهتر از این ها 
نداریم. رســول خادم خیلی برای کشــتی 
زحمت کشــید و هیچ کس نمی تواند منکر 
شود. اگر 4 کشــتی گیر بی نظیر در تاریخ 
کشتی باشند، 2 نفر از آن ها عباس و رسول 
هستند. با رسول سال ها در کشتی و شورا 
کار کردم و او و روحیاتش را می شناســم؛ 
بــرای او احترام قائلــم.« وی همچنین از 
2 سرپرســت قبلی فدراسیون تشکر کرد. 
دبیــر در واکنــش به اختلاف ســال های 
اخیر فدراســیون کشــتی با وزارت ورزش 
خاطرنشــان کرد: »بایــد اختلاف نظرها را 
با این اختلافات کشــتی  کنار گذاشــت، 
آسیب می بیند.«  رئیس فدراسیون کشتی 
گفت: »پرسنل فدراسیون باید حفظ شوند، 
شــنیدم گفته اند دبیر می خواهد کشــتی 
بانوان را تعطیل کند که این حرف درست 
نیســت. در جواب به 3 رئیس هیئتی هم 
که استعفا دادند، گفتم استعفای تان را پاره 
کردم و همه چیز تمام شــده و باید همه با 

هم کار کنیم.«

گزارش

کاندیداهــای انتخابات وزنه برداری قصد دارند به دیوان عدالت شــکایت کرده 
و تقاضــای ابطال انتخابات وزنه برداری را مطــرح کنند. انتخاباتی که به دلیل 
ابهام در کســب اکثریت مطلق )نصف + ١( توسط علی مرادی با چالش مواجه 
شده. سجاد انوشیروانی کاندیدای انتخابات وزنه برداری که پس از علی مرادی 
بیشترین رای را داشــت، به ایسنا گفت: »ما به وزیر ورزش نامه ارسال کردیم 
اما وزیر پاسخ نداد. باید به ما گفته می شد که طبق کدام ماده و تبصره قانونی 
حرفی که ما در مورد رعایت نشــدن قانون رای اکثریت مطلق می زنیم درست 

نیست. من از مسئولان وزارت ورزش پیگیری کردم گفتند امور حقوقی وزارت 
ورزش می گوید تعداد آرا از نصف بیشــتر باشــد قبول اســت اما امور حقوقی 
از خــودش که نمی تواند حرفی بزند و باید با اســتناد به ماده و تبصره قانونی 
ایــن کار را انجام دهد.« وی افزود: »از طرفی اســتناد وزارت ورزش به قانون 
داخلی مجلس اســت که مشخص نیست قانون داخلی مجلس چه ارتباطی به 
انتخابات فدراسیون ها دارد. البته تخلفات دیگری هم در مجمع رخ داد. ما وکیل 
گرفته ایم. تا چند روز آینده هم به دیوان عدالت اداری رسما شکایت می کنیم. «

ســوژهــ

واکنش سرمربی تيم ملی کشتی آزاد به شایعه جایگزینی محسن کاوه به جای او

محمدی: دیگر با حیثیت خودم بازی نمی کنم

از روزی کــه علیرضــا دبیــر به ریاســت 
فدراســیون کشــتی رســید، مدام بحث 
تغییــرات در راس کادرفنــی تیــم ملی 
کشــتی آزاد به گوش می رسد. از محسن 
کاوه درحالی به عنوان گزینه جانشــینی 
غلامرضــا محمدی نام برده می شــود که 
رئیس فدراسیون کشتی مواضع دوگانه ای 
نســبت به این موضــوع دارد. دبیر گاهی 
می گویــد شــورای فنــی در این خصوص 
از  تصمیم گیــری خواهد کرد)البتــه بعد 
المپیــک( و گاهــی هم مدعی می شــود 
محمــدی و البته بنا بایــد با قدرت به کار 
خود ادامه دهند. این که این شایعه از کجا 
نشــات می گیرد، سوالی است که محمدی 
در مواجهه بــا آن ابراز بی اطلاعی می کند 
اما در مصاحبه با خراســان یــک نکته را 
گوشزد می کند و آن هم چیزی نیست بجز 
شــرط ماندنش در راس کادرفنی تیم ملی 
کشتی آزاد. محمدی رفتن حمید بنی تمیم 
از فدراسیون کشتی را هم حیف می داند و 
او را در زمره سالم ترین افراد دنیای کشتی 

توصیف می کند. 
 از شایعات اخير صحبت کنيد. مدام 
موضوع جانشينی محسن کاوه به جای 
شما در راس کادرفنی تيم ملی کشتی 
آزاد شــنيده می شود. سرچشمه این 

شایعات کجاست؟ 
نمی دانم چه کســی در حال مطرح کردن 
این شایعات اســت. این درحالی است که 
من خودم از محسن کاوه دعوت کردم  که 
بــه جمع ما بیاید چون ســال ها با هم کار 
کرده ایــم و خاطرات خوبــی از هم داریم. 
چون احســاس کردم کاوه می تواند کمک 
کنــد، از او دعوت کــردم. حتی در بحث 
انتخاب کاوه به عنوان مدیر تیم های ملی، 
یکــی از کســانی که اصرار بــه این اتفاق 
داشــت و اثرگذار هم بود، خود من بودم. 
ما با برنامه جلو می رویم و این صحبت های 
این چنینی که مطرح می شود، غیر این که 
بخواهد کمی حاشیه ساز شود، چیز دیگری 
نیست. من هم سعی می کنم به موضوعات 

حاشیه ای توجه نکنم. ما کارمان را محکم 
انجام می دهیم و با قدرت به جلو می رویم. 
کاوه هم به عنوان مدیر تیم های ملی در کنار 
ماست و امیدوارم کشتی راه خودش را پیدا 

کند و به روزهای خوب مان برگردیم. 
 به نظر می رســد کار سختی هم در 

پيش دارید. 
اســت. کارمان ســخت  دقیقا همین طور 
اســت. ضمن این کــه باید انتظــارات از 
کشتی مطابق شــرایط حال حاضر کشتی 
کشورمان باشــد. درست است که مردم از 
کشــتی انتظار دارند و این انتظارات هم به 
حق است اما نمی توانیم کار خارق العاده ای 
انجام دهیــم و معجزه کنیم. البته ما تمام 
تلاش  مان را خواهیم کــرد اما کارمان در 
مســابقات جهانی و کسب سهمیه المپیک 
بســیار سخت اســت. این را هم بگویم که 
یــک کادر فنی برای نتیجه گرفتن حداقل 
نیازمند یک زمان 4 ســاله است. تا زمان 
برگزاری مســابقات جهانــی، حدود یک 
ســال و اندی از فرصت مورد نیاز کادرفنی 
می گــذرد و مابقی فرصت ها هم می ماند تا 
زمان برگزاری بازی های آســیایی 2022. 
فکر می کنم این کمترین انتظاری است که 
یک ســرمربی و کادرفنی می تواند داشته 
باشــد تا نتیجه کارش را ببیند. ما باید از 
بعــد از المپیک ها تــا المپیک بعدی برای 
تیــم برنامه ریزی کنیم اما کارمان برعکس 

است و از یک سال مانده به المپیک دست 
به تغییروتحول می زنیم. این درحالی است 
که باید زمان در اختیار کادرفنی باشــد تا 

بتوانند نتیجه کارشان را ببینند. 
کاوه و شــما  بــه موضوع   دوباره 
برگردیــم. ایــن مســئله درحالی 
گوش به گوش می شود که دبير قاطعانه 
نکرده  صحبتی  شما  ابقای  درخصوص 
و تنهــا گفته تا المپيــك اتفاقی رخ 
نخواهد داد و بعد از آن هم شورای فنی 
در این خصــوص تصميم گيری خواهد 
کرد. ارزیابی شما از صحبت های دبير 

چيست؟
کادرفنــی فقــط کادرفنــی تیــم ملــی 
بزرگسالان که نیســت و شامل سرمربیان 

نونهالان، نوجوانان و... هم می شود. 
دبير پرسيده شد،  از  اما سوالی که   
مختص تيم ملی بزرگسالان و شخص 

شما بود...
من نمی خواستم در این رابطه صحبت کنم 
و قرار بر این شــده که ما کارمان را محکم 
جلو ببریــم ولی من حتی قبل از برگزاری 
انتخابــات ریاســت فدراســیون کشــتی 
خواســته ام را مطرح کــرده و گفته بودم 
هر کسی که رئیس فدراسیون کشتی شود، 
شــرط ماندگاری غلامرضا محمدی صدور 
حکم سرمربی گری او تا بازی های آسیایی 
2022 اســت. این کمترین خواسته من به 

عنوان سرمربی تیم ملی کشتی آزاد است 
که 3 ســال دیگر زمان داشــته باشیم که 
بتوانیم کارمــان را انجام دهیم. غیر از این 
منطقی نیســت. ما به اندازه کافی از همه 
چیزمان گذشته ایم. من 8، 9 ماه پیش در 
سخت ترین شرایط آمدم و به کشتی کمک 
کــردم پس دیگر نمی آیم با آبرو  و حیثیت 
خودم بــازی کنم. خواســته من کمترین 
خواســته است. 9 ماه از آمدن من گذشته 
و تا مســابقات جهانی می شود یک سال. 3 
سال دیگر هم تا بازی های آسیایی 2022 
 باید حکم داشــته باشــم. بعــد از آن هم 
هرکاری خواســتند انجــام دهند؛ یا علی. 
ضمن این که سرمربی گری تیم ملی کشتی 
آزاد ارث پدری مان هم نیست. با تمام این 
حرف ها فکر می کنم فــردی مثل علیرضا 
دبیر حرف کشتی را خوب می فهمد چون 
او از جنس کشتی است. من و دبیر ارتباط 
بســیار نزدیک و خوبی با هم داریم و فکر 
می کنم اعتماد و اعتقاد ما به هم، دو طرفه 
است و این موضوع می تواند به موفقیت ما 

کمک کند. 
 از حميد بنی تميم هم صحبت کنيد. 
بخشيد  لقایش  به  را  کشتی  عطای  او 
و به فدراسيون ناشنوایان رفت. حيف 

نيست او از کشتی فاصله بگيرد؟
حمید بنی تمیم جزو ســالم ترین افرادی 
است که در دنیای کشتی دیده ام. او بسیار 
توانمند است و کارش را بسیار خوب انجام 
داد. او بود که به من اعتماد کرد و  گفت در 
این شرایط سخت، فقط تو می توانی بیایی 
و کشتی آزاد را جمع کنی. این دقیقا عین 
جمله حمید بنی تمیم بود که برایم بسیار 
ارزش دارد. حیف اســت که او در کشتی 
نباشــد. او تجارب بسیار زیادی دارد و در 
سطوح مختلف کشتی کشور کار کرده. ما 
بنی تمیم را به راحتی به دست نیاورده ایم 
کــه بخواهیم بــه راحتی او را از دســت 
بدهیم. اما در هر جایگاهی که هست من 
برایــش آرزوی موفقیت می کنم و از تمام 
زحماتی که طی ســال های گذشته برای 

کشتی کشید، از او تشکر می کنم.

صدور حکم سرمربی گری تا آسیایی 2022 ، شرط محمدی برای ماندن!

سارا اصلانی

شکایت کاندیداهای وزنه برداری به دیوان عدالت اداری
واکنش تند سعيد معروف به شایعه پناهندگی اش در آمریکا

تیــم ملی والیبال ایران بعد از حضور در مرحله 
نهایی لیــگ ملت هــای 20١9 در شــیکاگو 
درحالی به تهران بازگشــت که سعید معروف، 
کاپیتان و سعید رضایی، مربی تیم ملی همراه 
تیم به ایران برنگشــتند تا حاشیه ســازان در 
فضای مجازی شایعات عجیب پناهندگی آن ها 
در آمریکا را مطرح کننــد. این موضوع از یک 
طرف و برخــی انتقادها از عملکــرد تیم ملی 
در جریــان لیگ ملت ها از طرف دیگر، واکنش 
تند ســعید معروف را به دنبال داشــت تا او با 
انتشار پستی در اینستاگرامش به حاشیه سازان 
بتازد و در بخشــی از این پیام چنین بنویسد: 
»گرچــه عادت کرده ایم که بعد از مســابقات، 
بعضی ها فرصت عرض اندام داشــته باشــند و 
مهمل ببافند و اگر چه از بزرگان توصیه شــده 
که جواب این ابلهان خاموشــی ست، اما وقتی 
پا فراتر می گذارند و وارد زندگی خصوصی مان 
می شــوند، چاره ای جز واکنش مناسب نیست. 
هرچند می دانم هدف شــان همین اســت که 
این طوری شــاید ســالی یکی، 2 بار اسم شان 
لابه لای کلمات گفته شــود، بلکه عقده هایشان 

آرام بگیرد. برای ایــن افراد معلوم الحال همان 
خــوب بود که تیــم ملی والیبال ســالی 3،2 
مســابقه بدهد و بشــود زنگ تفریح تیم های 
طراز اول آسیا، چه برسد به تیم های طراز اول 
دنیا ؟!! بهتر اســت استعلام کنند و بپرسند که 
در ایــن اوضاع و احوال و تحریم و فشــارهای 
وحشتناک، همین والیبال چقدر انگیزه و امید 
به جامعــه تزریق کرده و چندصــد هزار دلار 
نصیب فدراســیون)نه بازیکن ها( کرده اســت. 
این جفای بزرگی اســت بــه بازیکنان و کادر 
تیم ملی و زحمتکشــان و عاشقان والیبال که 
بهتریــن پیروزی ها و تلاش هــای آن ها نادیده 
گرفته شود. چشمشان از فرط حسادت و بخل 
و فلاکت چنان کم سو شــده که موفقیت های 
والیبــال را نمی بینند و مثــل آدم های فرتوت 
و بی مصرف)مفت خــور( فقــط نــق می زنند و 
لفاظــی می کنند. اصلا اهمیتــی ندارد. هرچه 
شما روی اعصاب مردم پیاده روی می کنید ولی 
ما از همین مردم انــرژی می گیریم و خواهیم 
گرفت. عاشق شــان هســتیم چنــان که آن ها 
دوســتمان دارند. شــما هم بهتر است از فرط 
عصبانیت ســرتان را به در و دیوار بکوبید، شاید 
آرام گرفتید. بدانید که مردم بهترین کارشناس 
هستند و گوش شــان از مزخرفات و خزعبلات 
شما کارناشناسان پر اســت. ما همچنان برای 
شــادمانی و رضایت مردم بازی خواهیم کرد و 
به تشــویق ها و هورا کشیدن های شان دلخوش 
خواهیم بود و انتظار دیگری نداریم. شــما هم 
بهتر اســت بروید دم در صد و ســیما بخوابید 
شاید نوبت تان برسد و 4 کلمه حرف ناحسابی 
بزنید و پزش را به دور و بری هایتان بدهید که 
البته همین را هم از صدقه سر والیبالیست های 
تیم ملی و موفقیت های بي شمار آن ها دارید.« 

طراحی لباس کاروان در 
المپیک توسط۴۰ طراح برتر 

نشســت ســتاد عالی بازی هــای المپیک 
و پارالمپیــک صبح دیروز برگزار شــد. به 
گزارش پایــگاه خبری وزارت ورزش، نصرا... 
ســجادی پس از پایان این نشســت گفت: 
»کمیته ملی پارالمپیک گزارش مشروحی از 
سهمیه هایی که تاکنون کسب شده و سطح 
آمادگی تیم های خود ارایه دادند.« وی افزود: 
»درخصــوص کاروان اعزامــی به بازی های 
ســاحلی قطر هــم بحث شــد. در فوتبال 
ساحلی، کاراته و صخره نوردی کسب سهمیه 
شده و در والیبال ساحلی و کشتی هم شانس 
بالایی داریم. در مورد لباس کاروان ایران در 
المپیک2020 با کمیته طراحی مد و لباس 
هماهنگ هســتیم و طبق آخرین گزارش 
آن ها هم با40 نفر از طراحان برتر مشــغول 
طراحی هستند. امیدواریم حداکثر تا اواسط 

شهریور تصمیم گیری نهایی انجام شود.« 


